



香港 2018 年 6 月 12 日 (星期二)  
真福方濟·奇士及其同伴殉道紀念日

各位慈幼家庭兄弟姐妹：

願上主的平安常與你們同在！

## 新省會長 (二)

請慈幼家庭各成員注意：

1. 照昨天發出的通告，6 月 23 日 (星期六) 新省會長的宣誓就職典禮只邀請慈幼會會士出席。
2. 誠心邀請慈幼家庭各成員於 8 月 16 日 (星期四) 下午在九龍進教之佑堂 (九龍鄧鏡波學校內) 舉行的慈幼家庭週年慶典中歡迎我們敬愛的新省會長吳志源神父。

祈求瑪利亞進教之佑和會祖聖若望鮑思高特別恩佑我們的新省會長。

在耶穌瑪利亞若瑟鮑思高內，

摯愛你們的省會長

斐林豐神父



IMJ

+

Hong Kong, Tuesday, 12 June, 2018  
Memorial of Blessed Francis Kęsy and companies, martyrs

Dear Brothers and Sisters of the CIN Salesian Family,

The peace of the Lord be with you always!

### **THE NEW PROVINCIAL (2)**

Dear members of the Salesian Family, please, take note:

1. As mentioned in yesterday's announcement, only Salesian confreres are invited to take part in the Profession of Faith of the new Provincial that will take place on Saturday, 23 June, 2018.
2. You, dear members of the Salesian Family, are all cordially invited to welcome our new Provincial, Fr. Joseph NG Chi-yuen, during the Annual Salesian Family Celebration on Thursday 16<sup>th</sup> August, 2018 p.m. at Mary Help of Christians Church (in Kowloon Tang King Po School).

May Mary Help of Christians and our Father and Founder St. John Bosco take the new Provincial under their special protection.

In Jesus Mary Joseph DonBosco, I am,

Yours affectionately,  
Fr. Lanfranco M. Fedrigotti  
Provincial